
Innkomne forslag �l saker for årsmøtet i KPS 

 
1. Forkaste intensjonsavtalen: htps://krsps.no/wp-content/uploads/2023/01/lntensjonsavtafe-

mellom-KGP-og-KPK.pdf (forslagss�ller: Morten Teinum) 
 
- Styrets inns�lling: Styret støter forslaget. 
 

2. Nedlegge gruppene: Western og Metallsilhuet. (Ting som henger igjen fra KGP) 
(forslagss�ller: Morten Teinum) 
 
- Styrets inns�lling: Styret støter forslaget. 
 

3. Lydvegg mellom banehalvdelene. (forslagss�ller: Styret KPS) 
 
- Går automa�sk videre. 
 

4. Gjøre Morten Teinum �l lu� ansvarlig / oppmann Lu�. (forslagss�ller Morten Teinum) 
 
- Styrets inns�lling: Styret støter forslaget. 
 

5. Kjøpe inn en Hammerli AP20 Lu�pistol, ref forslag om at klubben tar mellomlegget mellom 
«spillemidler �l utstyr» og nypris på ca 10k. (forslagss�ller: Morten Teinum) 
 
- Styrets inns�lling: Styret støter ikke forslaget med følgende begrunnelse: 
Klubben har i dag 6 gode lu�våpen, med dagens ak�vitets nivå kan ikke styret se at det er 
nødvendig å bruke penger på dete før eventuelt behovet fak�sk melder seg. Styret foreslår 
at årsmøtet stemmer nei på forslaget. 
 

6. Jan Erik Farevaag foreslår 2 nye æresmedlemmer, Torstein Koveland og Frode Øien. Forslaget 
har utspring i arbeid nedlagt i forbindelse med anskaffelse av midler og bygging av 
Kris�ansand Pistolbane. Det er ikke vist �l statueter som skal støte forslaget/forslagene. 
 
- Styrets inns�lling: Styret foreslår at forslaget forkastes, utnevning av æresmedlem skal eter 
statutene avgjøres med enstemmig avgjørelse i styret, styret har diskutert, og det er ikke 
enstemmig oppslutning. For øvrig er det ikke støte i statutene for æresmedlemskap på 
begrunnelsen «arbeid i forbindelse med anskaffelse av midler og bygging av Kris�ansand 
Pistolbane» 
 

7. Morten Teinum foreslår innkjøp av elektronikk �l Gimlehallen. Se eget vedlegg. 
- Vedlegg 1: 75_-_Underlag_-_Fra_Morten_Teinum_-
_Gimlehallen_Skytebane_Elektroniske_Skiver_10m 
- Vedlegg 2 : 74_-_Forslag_fra_Morten_Teinum_-_elektronikk_�l_Gimlehallen 
 
Styrets inns�lling: Styret har vært i dialog med Morten Teinum om saken, og styret føler at før 
det kan tas en avgjørelse burde flere �ng være avklart. Herunder: 

https://krsps.no/wp-content/uploads/2023/01/lntensjonsavtafe-mellom-KGP-og-KPK.pdf
https://krsps.no/wp-content/uploads/2023/01/lntensjonsavtafe-mellom-KGP-og-KPK.pdf


- Kan skiver og skjermer vi har på farvannet brukes for å spare penger? 
- Kan skivene vi har på farvannet brukes �l både lu� og skarpt?  
- Kan skivene i �lbudet forelagt brukes både �l lu� og skarpt eller må man ha dobbelt set 
med skiver for lu� / skarpt? 
 
Styret er posi�ve �l forslaget, men ønsker å bruke mest mulig av eksisterende utstyr fra 
farvannet. Er det mulig å få et �lbud som baserer seg på bruk av noe fra farvannet og noe 
som kjøpes? 
 

8. Styret foreslår å kjøpe inn varmepumpe �l oppholdsrommet på farvannet. Strømprisene tar 
«knekken» på oss, og det er penger å spare ved å gå for en varmepumpe. Det er da vik�g å 
finne en varmepumpe som kan gå helt ned �l 11 grader.  
 

9. Styret foreslår i forbindelse med den varslede mulige økningen på forbundskon�ngenten 
f.o.m. 2024 at kon�ngent i KPS økes på følgende måte:  
Når forbundet har bestemt seg for økningen, så økes kon�ngenten �lsvarende i KPS pluss en 
generell kon�ngent økning i KPS pålydende kr 100,- Dete vil si at dersom forbundet øker med 
kr 100, så økes kon�ngenten i KPS med totalt 200kr, øker forbundet med 200kr, så økes 
kon�ngenten i KPS med totalt 300kr.  

 
 
 
 


